
Resposta a la Ciutadania de CIU al Ple de 22-12-2010 
 
En l’entrevista que vam mantenir fa uns dies amb el portaveu del PSC i el 
regidor de participació, vam tornar a demanar ser inclosos en el grup 
d’AAVV d’Esplugues i per tant ser convocats quan es convoquen la resta 
d’AAVV. 
La resposta va ser: 
“El grup municipal socialista no reconeix a “Veïns i Veïnes Associats-
Associació de Veïns i Veïnes de la vila d’Esplugues” com a interlocutors 
vàlids per a temes territorials. Per això ja hi ha les AAVV dels diferents 
barris.” 
 
Que sembla al seu grup aquesta resposta? 
El seu grup ens reconeix com a interlocutors vàlids en temes territorials 
com la resta d’AAVV? 
 
“Bé, aviam, evidentment cadascú aquí és lliure d’interpretar i de reconèixer 
l'autoritat moral o representativa d'uns o altres, i evidentment és totalment lícit 
que el govern socialista no reconegui aquesta entitat com a tal.  

 
El que sí que és veritat també és que potser ha faltat una mica d'informació, 
d'explicar una miqueta més quina és la finalitat d'aquesta entitat, però que 
possiblement falta coneixement, perquè també ens hem trobat amb veïns que 
no la coneixen.  

 
Però bé, d'aquesta diguem-ne recent implantació territorial, per dir-ho d'alguna 
manera, i que en el fons si hi ha una voluntat d'uns veïns d'associar-se i de 
defensar els interessos de la ciutat sota els seus punts de vista, els compartim 
o no es un altre tema, però que en el fons sí que és veritat que si són una 
entitat, i com deia el regidor Figueras, legalment constituïda, doncs home, no hi 
ha d'haver motiu perquè no se'ls reconegui, si més no aquesta legitimitat, quant 
a entitat i quant a uns interessos, uns objectius que siguin considerats com a 
tal. 

 
Per tant doncs, en aquest sentit, donaríem resposta a la pregunta que se'ns 
planteja.” 
 


